
 
 
 
 
 

Penningmeester: Albert Vording 
Hendrik Werkmanhof 5 
rek. nr.  653828756 

Christen Democratisch Appèl 

Afdeling Veendam-Wildervank 

 

www.veendam.cda.nl  
 

CDA  Actueel  mei 2011. 

Secretariaat: 
Klaas van der Veen 
Burgemeester Bosscherstraat 5 
9641 ND Veendam  
kvdveen1@hetnet.nl 

Voorzitter:  
Jan van der Meijden 
jvdm@kabel.netvisit.nl  
tel. 0598-630603  

Gemeenteraad en commissies e.a. 
De Compagnie nog niet op stoom. 
In april was het opvallend rustig met de stukken voor de 
gemeenteraad en commissies. Er waren geen stukken. En dus ook 
geen commissie- en raadsvergaderingen. Blijkbaar moet de nieuwe 
organisatie (Pekela-Veendam) nog wat op stoom komen. In zo’n 
geval gaan we als commissies en raad niet achterover leunen, 
maar is er gelegenheid om de contacten met verschillende 
organisaties aan te trekken. Zo is er een bezoek gebracht aan de 
verschillende te revitaliseren bedrijven terreinen, zijn Nedmag en 
Wedeka bezocht. Is er onder andere een overleg geweest met de 
VVV, NOVO en de VGG.  Met de mestvergisters in Veendam 
hebben we als fractie contact met de over knelpunten met de 
regelingen; gaan we in mei op bezoek bij Compaan. Op 6 juni 
worden de jaarrekening 2010 en voorjaarsnota in de raad 
besproken. 

Fractieoverleg Veenkoloniën en Oldambt. 
Op initiatief van CDA fractie Veendam is op 23 februari jl. een 
regionaal fractieoverleg geweest van de Veenkoloniën en Oldambt. 
Naast de CDA fracties van inliggende gemeenten waren IIzebrand 
Rijzebol namens de CDA bestuurdersvereniging en Truus van Kleef 
namens CDA Oost Groningen aanwezig. Doel van dit overleg is het 
uitwisselen van actuele informatie over regionale onderwerpen. Uit 
de uitgesproken verwachtingen bleek er een behoefte te zijn om 
als CDA fracties gemeentegrens overschrijdend te gaan denken en 
samen te  gaan kijken naar en te  spreken over problemen van 
dezelfde aard, rekening houdend met ieders eigen 
verkiezingsprogramma/coalitie afspraken in het achterhoofd. De 
volgende onderwerpen zijn besproken: 
De bevolkingsdaling en wonen. 

Voor de woningproblematiek werden de voorzetten gegeven:  
- Opknap stimulering eigen woningen. 
100.000 woningenplan, waarbij woning bezitters worden 
gestimuleerd om hun woning met 2 energie labels te verbeteren. 
- Onderhoud van woningen aftrekbaar voor de belasting en 
onderhoud met lager BTW tarief. 
- Aangegeven wordt te bezien of er een opkoopfonds kan komen 
om onverkoopbare woningen op te kopen. Dit in samenwerking 
Rijk. 
Windmolens. 

Door de fracties werd verschillend gereageerd. Over de eventuele 
windturbines langs de N33 werd verschillend gedacht. De fractie 
van Scheemda ziet een oplossing in het plaatsen van grotere 
windturbines i.pl.v. de kleine turbines lang de oude Rijksweg. 
Pekela en Stadskanaal zien wel iets in een groot windmolenpark in 
de veenkoloniën tussen Pekela en Stadkanaal. De CDA fractie van 
Veendam is voor het opzetten van een regionale energie 
maatschappij die zich inzet voor alle vormen van opwekking en 
levering van duurzame energie. Het vinden van een locatie voor 
windenergie met voldoende draagvlak is hierbij een onderdeel. 
Ook kleine windmolens (1 m in diameter) bij bedrijven op het 
industriepark is hierbij een optie. 
SW bedrijven.  
Geconstateerd word dat de werkvoorzieningsschappen in ons 
gebied met de nieuwe voorstellen behoorlijk gekort worden door 
het Rijk. De reserves van beide voorzieningen zullen dan binnen 1 
á 2 jaren zijn verdampt. Ook wordt er geconstateerd dat er 
nauwelijks werknemers doorstromen naar reguliere bedrijven. De 
wachtlijsten verkleinen daardoor weinig tot niet. De vraag rijst of 
er mensen werken zijn die niet (meer) thuis horen bij deze 
instellingen. Re-integratie in het reguliere arbeidsproces is nodig, 
echter zal er dan voldoende geschikt werk moeten zijn.  
Inmiddels heeft een vertegenwoordiging van de fracties een 
gesprek gehad met CDA 2e kamerlid Mirjam Sterk en onze zorgen 
aangegeven. We houden u van het vervolg op de hoogte.  
 
Vragen of opmerkingen, neem contact op met de fractie:  
André Hammenga 0598 624806 of per mail 
a.hammenga@kabel.netvisit.nl 

Bestuurszaken 
Van de voorzitter: Jan van der Meijden. 
Zo kan het gaan. Met vage  klachten van  de ademhaling 
 ging ik in december naar de huisarts. Die liet mij de 
fietstest in Groningen  doen. Het advies was:  Afspraak 
Cardioloog. Daarna verschillende onderzoeken. 5 april 
katheterisatie vanuit de lies. De uitslag was 5 
vernauwingen en meteen ziekenhuisopname. 19 april heb 
ik de geslaagde hart operatie gehad waarbij 3 omleidingen 
geplaatst zijn. 25 april uit het UMCG ontslagen. Nu gaat het 
naar tevredenheid. Weinig pijn, goede genezing van de 
wonden. Nog weinig uithoudingsvermogen, dat moet zijn 
tijd hebben. Ik ga nog wel 1 á 2 keer per dag rusten, 
verder wat luilakken. Het advies is 3 á 6 maanden geen 
werkzaamheden verrichten, ik denk dat ze bedoelen geen 
tuin omspitten. 19 mei mag ik weer auto rijden en dan 
verder uit proberen wat ik wel niet kan. En dan ben ik weer 
“boven Jan”. De vele reacties en medeleven hebben Riky en 
mij ontroerd. Er zijn veel aardige mensen, de “bovenkant 
van de samenleving”. Allen bedankt.  
Groeten van de opknappende Jan. 
 

Samenvatting ledenvergadering 13 april 2011. 
Onze voorzitter kon deze vergadering niet voorzitten 
wegens ziekenhuisopname. Nanno Levenga neemt de 
honneurs waar. Er waren 19 leden aanwezig. Het 
jaarverslag van de secretaris en het kasverslag 2010 wordt 
goedgekeurd. De fractie punten worden door Ina Hilbrants 
toegelicht, punten van aandacht zijn: Begroting Openbaar 
Onderwijs en de bezuinigingen. Zoals we allen merken 
hebben de middenpartijen in de landelijke politiek het 
moeilijk. Ook ons eigen CDA heeft het moeilijk en er zullen 
wegen gevonden moeten worden om ons te hervinden. 
Over deze problematiek heeft Mart Drissen een stuk 
geschreven met als thema “ Christen Democratische visie 
op politiek denken en handelen”. Na een inleiding van Mart 
Drissen over zijn proeve ging Henk de Haan in op de 
volgende punten: 
 
- het CDA gedachtengoed was er en is er nog steeds  
- het CDA staat voor rentmeesterschap, solidariteit, 
primaat van het recht en gespreide verantwoordelijkheid 
- de 30’rs en 40’rs moeten het meer overnemen 
 
Zorgpunten van deze tijd zijn vooral de betaalbaarheid van 
de AOW en de toekomst perspectieven van onze kinderen 
en kleinkinderen. In de discussie die volgde kwamen zaken 
naar voren die volgens de leden veel meer aandacht 
verdienen.  
   
1. Verhoging  AOW leeftijd naar 67  
2. Bespreekbaar maken van het H –woord. (H= 

hypotheek aftrek) 
3. Goede lijsttrekker, goede public relations nodig 

(Gezicht van het CDA)  
4. Hoe krijgen we het CDA weer op de kaart 
 
Het was een zinvolle avond en het onderwerp zal zeker een 
vervolg krijgen. Nanno Levenga. 
 
Eeke Crum met Koninklijke Onderscheiding verrast. 
Het heeft de Koningin behaagd om voormalig CDA raadslid 

Eeke Crum te onderscheiden met het lidmaatschap in de 

orde van Oranje Nassau. Ze kreeg deze onderscheiding uit 

handen van burgemeester Meijerman voor haar 

buitengewone inzet voor de Kerk, de Zorgsector en het 

CDA. We feliciteren haar van harte voor deze welverdiende 

onderscheiding.  

 


